



KEMENTERIAN DALAM NEGERI

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia dalam Gred, Kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

NO TENDER	TAJUK TENDER	Taraf/ Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/ Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tempat Dan Tarikh Dokumen Mula Dijual	Harga Dokumen Dan Bayaran Atas Nama	Tarikh, Waktu dan Tempat Taklimat Tender	Tempat, Tarikh Dan Waktu Tender Tutup
KDN/PB/T/03 /2021	PENYIAPAN BAKI KERJA BAGI PEMBINAAN BALAI POLIS SPAOH, BETONG, SARAWAK	Bumiputera T1	<p>i) Mempunyai Sijil Kontraktor Penyiap Kementerian Kerja Raya (KKR) Serta berdaftar di Sarawak</p> <p>Dan Mempunyai pendaftaran seperti berikut:</p> <p>ii) Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB);</p> <p>Gred : G6 atau G7 Kategori : B & CE Pengkhususan: B04 dan CE21</p> <p>Atau</p> <p>iii) Unit Pendaftaran Kontraktor Negeri Sarawak (UPKJ); Kelas B Kepala I & Kepala II, Sub Head 2a</p> <p>Dan</p> <p>iv) Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK).</p>	<p>CAWANGAN PENGURUSAN FASILITI, JABATAN LOGISTIK DAN TEKNOLOGI, IBU PEJABAT POLIS, POLIS DIRAJA MALAYSIA. KONTIJEN SARAWAK, 93560 KUCHING, SARAWAK.</p> <p>20 April 2021 (Selasa) Hingga 30 April 2021 (Jumaat)</p>	<p>RM600.00 (Tidak akan Dikembalikan)</p> <p>Akauntan Negara Malaysia</p> <p>Dalam Bentuk Draf Bank atau Kiriman Wang Sahaja</p> <p>(Bayaran Dalam Bentuk Tunai atau Wang Pos Tidak Diterima)</p>	<p>20 April 2021 (Selasa)</p> <p>WAKTU PENDAFTARAN Jam : 9.30 - 10.30 Pagi (Sebarang kelewatan tidak diterima)</p> <p>Taklimat tender adalah DIWAJIBKAN</p> <p>Taklimat tender diadakan di: BILIK MESYUARAT JABATAN LOGISTIK DAN TEKNOLOGI. IBU PEJABAT POLIS KONTIJEN SARAWAK.</p>	<p>Peti Tender, Bahagian Pembangunan, Kementerian Dalam Negeri, Aras 2, Blok D1, Kompleks D, Pusat Pentadbiran Kerajaan, 62546 Putrajaya</p> <p>5 Mei 2021 (Rabu)</p> <p>Sebelum atau pada Jam 12.00 Tengah Hari</p>

KONTRAKTOR ATAU WAKIL KONTRAKTOR YANG SAH HENDAKLAH SENTIASA MENGAMBIL LANGKAH-LANGKAH PENCEGAHAN WABAK COVID-19. PARA KONTRAKTOR DAN WAKIL KONTRAKTOR JUGA PERLU MEMATUHI ARAHAN-ARAHAN YANG DIKELUARKAN OLEH MKN DAN KKM DARI MASA KE SEMASA SERTA MENDAPATKAN SURAT KEBENARAN PERJALANAN DAN RENTAS NEGERI DARIPADA BALAI POLIS YANG BERHAMPIRAN BAGI TUJUAN DAN MAKSUD SEPERTIMANA IKLAN INI. Bagi sesi taklimat tender yang diwajibkan, hanya penama yang tercatat dalam sijil PPK, SPKK atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri sesi taklimat berkenaan. **Kontraktor/Syarikat tidak dibenarkan mewakili pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK atau UPKJ.**

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan Dokumen Tender boleh diperolehi di pejabat-pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.

BAGI TUJUAN PEMBELIAN DOKUMEN TENDER, bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk draf bank/kiriman wang di atas nama **Akauntan Negara Malaysia**. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil Kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil **ASAL** Perakuan pendaftaran Kontraktor (PKK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia serta Sijil Pendaftaran UPKJ dan Sijil Kontraktor Penyiap oleh Kementerian Kerja Raya (KKR) beserta satu salinan sijil- sijil tersebut.

* Jenis Syarikat Tempatan : T1 - Syarikat yang 100% milik tempatan

- A1 - Syarikat 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah 100% warganegara.
- A2 - Syarikat 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah warganegara.